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بازآماد یک فروند جنگنده »سوخو۲۴« 
و یک فروند هواپیمای »سی۱۳۰«

یک فروند جنگنده »سوخو ۲۴« و یک فروند هواپیمای ترابری 
»سی ۱۳۰« بازآماد شده با حضور فرمانده نیروی هوایی ارتش در 
پایگاه هوایی شهید دوران به ناوگان عملیاتی این نیرو ملحق شد.
یک فروند هواپیمای ترابری سنگین »سی ۱۳۰« و یک فروند هواپیمای 
جنگنده بمب افکن راهبردی »ســوخو ۲۴« با حضور امیر سرتیپ خلبان 
حمید واحدی، فرمانده نیروی هوایی ارتش بازآماد شــده و پس از انجام 

پرواز و تست نهایی به ناوگان عملیاتی نیروی هوایی ارتش ملحق شد.
بــه گزارش مهر، هواپیمای »ســی ۱۳۰« با ۴۰ هزار نفر ســاعت و 
هواپیمای »ســوخو ۲۴« با ۱۰۸ هزار نفر ساعت، با تلاش کارشناسان و 
نخبگان جوان و زبده فنی پایگاه هوایی شــهید دوران، بازآماد )اورهال( 

شده است.
بنا بر این گزارش، امیر ســرتیپ واحدی در حاشیه این مراسم ضمن 
بازدید از بخش های مختلف پایگاه شــهید دوران، توان رزمی و عملیاتی 

این یگان را مورد ارزیابی قرار داد.
دیدار چهره به چهره با خانواده ها، کارکنان پایور و وظیفه و متخصصان، 
افتتاح دو مهمانسرای باز سازی و نو سازی شده، بازدید از قرارگاه و مرکز 
آموزش ســربازی و دیدار با فرمانده گروه پدافند شــهید مرزبان شیراز 
 از دیگر برنامه های بازدید امیر ســرتیپ واحدی از پایگاه شــهید دوران

بود.
در دیدار فرماندهان دریایی و پدافند هوایی ارتش مطرح شد

اتحاد نیروهای مسلح
هیمنه آمریکا را درهم شکسته است

فرمانده منطقه یکم امامت نیروی دریایی ارتش با فرمانده منطقه 
جنوب شرق پدافند هوایی ارتش دیدار کرد.

بــه گزارش مهر به نقل از روابط عمومــی ارتش، امیر دریادار دوم قادر 
وظیفــه، فرمانده منطقه یکم امامت نیــروی دریایی ارتش در دیدار با امیر 
سرتیپ دوم نصرالله هوشــمند، فرمانده منطقه پدافند هوایی جنوب شرق 
ارتــش، با بیان  اینکه تبادل دانش و فناوری اطلاعات یکی از عوامل مهم در 
رشد و تعالی نیروهای مسلح است، گفت: وحدت، همدلی و اتحاد نیروهای 

مسلح هیمنه آمریکا را در هم شکسته است.
وی خاطرنشــان کرد: در ســایه امنیتی که نیروهای مســلح به ارمغان 
آورده اند، شــاهد پیشرفت در تمامی سطوح هستیم. همچنین امیر سرتیپ 
دوم هوشــمند در این دیدار گفت: سامانه های راداری و موشکی پیشرفته و 
بومــی در چرخه عملیاتی پدافند هوایی موجب افزایش اقتدار و ارتقا قدرت 

بازدارندگی کشورمان شده است.
فرمانده منطقه پدافند هوایی جنوب شرق ارتش، تاکید کرد: ورود بدون 
مجوز هر پرنده ای به آســمان ایران قطعاً با پاسخ کوبنده غیورمندان پدافند 

هوایی مواجه می شود.

در جریان سفر به مازندران انجام شد

حسابکشی رئیس  قوه قضائیه از مدیران در بنادر استان
نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

فراخوان جریان غربگرا
برای تحریف واقعیت  ها!

سرویس سیاسی-
روزنامه سازندگی روز پنج شنبه با  اشاره به سخنان اخیر محمدجواد ظریف در سرمقاله خود 
نوشت: »رویه ای که آقای ظریف آغاز کرده نباید ابتر بماند و باید توسط دیگر سیاستمداران 
به خصوص مســئولان دولت آقای روانی پیگیری شــود.  این رویه باید آغازی بر روند نقل 

واقعیت هایی باشد که تاکنون بنا به مصالح گفته نشده است.«
نگارنده در ادامه مطلب خود، تشــکیل اپوزیســیون داخلی در نظام را توصیه می کند و 
می نویسد: »دوران شکستن سکوت سر رسیده و عقلای کشور باید در نقش اپوزیسیونی در 
داخل که با هدف اصلاح نظام و حمایت از مردم گام بر می دارد ظاهر شــوند و زبان شــان به 

گفتن واقعیت ها باز شود.«
واضح است که اظهارات وزیر سابق امور خارجه ، جریان غربگرا را بسیار ذوق زده کرده و 
خوراک لازم برای حاشیه  سازی ، تشویش افکار عمومی و تحریف واقعیت ها را در اختیار آنان 
گذاشته است و به همین دلیل آنان بسیار مشتاق اند تا امثال چنین سخنانی را از زبان سایر 

مقامات دولت مورد حمایت شان بشنوند و در بلندگوهایشان بازتاب دهند.
در حقیقت ، جریانی که با »دیپلماسی التماسی« و گره زدن آب خوردن مردم به برجام ، 
همواره درصدد »تحریف« واقعیت ها و دادن »آدرس غلط« بود حال که شاهد باز شدن گره ها 
و هموار شدن مسیر پیشرفت برای کشور بدون برجام و fatf و لبخند زدن به دشمن است، 
موقعیت خود را بیش از هر زمانی در خطر دیده و با »فرار رو به جلو« ، به راهبرد همیشگی 

»تحریف« روی آورده است.
نویســنده مطلب فوق الذکر به »بیان واقعیت ها«  اشــاره کرده و آن را لازم دانسته است. 
آری، بیان واقعیت ها و شنیدن آنها لازم است، اما از هر دو طرف! بنابراین اگر جریان غربگرا 
بخواهد موج جدیدی از حاشیه  سازی و تحریف حقایق را آغاز کند، جریان تبیین نیز دست 
به کار خواهد شد و ابعاد گوناگون ناکارآمدی و حتی خیانت غربگرایان را بیان خواهد کرد.

درمکتب امام

عقبگرد نمی کنیم
از هر موی شهیدی از ما و از هر قطره خونی که به زمین می ریزد، 
انســان های مصمــم و مبارزی به وجود می آید. شــما مگر تمام افراد 
ملت شــجاع را ترور کنید والّا ترور فرد هرچه بزرگ باشد، برای اعاده 
چپاولگری سودی ندارد. ملتی که با اعتماد به خدای بزرگ و برای احیای 
اسلام بپا خاسته با این تلاش های مذبوحانه عقبگرد نمی کند. ما برای 

فداکاری حاضر و برای شهادت در راه خدا مهیا هستیم.
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به مناسبت سالگرد شهادت آیت الله سعیدی

رئیس قــوه قضائیه علاوه بر حسابکشــی از 
مدیران در بازدید از بنادر استان مازندران، شخصاً 
در دادگستری کل اســتان حاضر شد تا بر روند 
رسیدگی به پرونده ای با موضوع اخلال در نظام 

اقتصادی کشور نظارت کند.
به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای دیروز در جریان 
سفر به اســتان مازندران در ادامه  بازدید های میدانی 
خود از انبار های بنادر، گمــرکات و اموال تملیکی، در 
راستای صیانت از حقوق عامه، انسداد گلوگاه های فسادزا 
و ســاماندهی فرآیند های ناظر بر واردات و صادرات، از 
بندر های »امیرآباد« واقع در شرق مازندران و »نوشهر« 

در غرب این استان بازدید به عمل آورد.
رئیس قوه قضائیه در نخستین بازدید خود از بنادر 
استان مازندران، به شرق این استان عزیمت کرد تا مسائل 
و معضلات مبتلابــه در انبار های این بندر را به صورت 

میدانی مورد بررسی قرار دهد.
در بندر امیرآباد که مورد بازدید و سرکشی رئیس قوه 
قضائیه قرار گرفت، مهم ترین معضل »فاسد شدن بیش 
از دو هزار و ۹۱۳ تن ذرت« می باشــد؛ ۹۰۰ تن از کل 
ذرت ها متعلق به یک شرکت و دو هزار تن برای شرکت 
دیگری است؛ در حال حاضر شرکتی که مالک دو هزار 
تن ذرت است، هنوز اقدامی برای ترخیص محموله ها به 
عمل نیاورده و این امر موجب سرایت رطوبت حاصل از 
فساد ذرت ها به دیوار های کنار انبار و در نتیجه آسیب 
به سازه شده است همچنین این ذرت های فاسد باعث 

شده باقی ذرت ها ی سالم نیز در آلوده شوند.
محســنی اژه ای در جریــان بازدید میدانی خود از 
انبار ذرت های فاسد شده بندر امیرآباد استان مازندران، 
در واکنش به عدم ترخیص دو هزار تن ذرت از ســوی 
یک شــرکت، این سؤال را مطرح کرد که چنانچه تا دو 
یا چند سال دیگر هم آن شرکتی که در جریان مزایده، 
کالا بــه او تعلق گرفته، باز هم در ترخیص کالای خود 

تعلل کرد، تکلیف چه خواهد بود؟
انصاف نیست به خاطر پیچیدگی کارهای اداری

کالا بماند و فاسد شود
محســنی اژه ای در جریان ایــن بازدید بر ضرورت 
تسریع در روند تعیین تکلیف کالا های موجود در انبار های 
اموال تملیکی قبل از فاسد شدن آنها تاکید کرد و گفت: 
در این قبیل بازدیدها، موضوع فقط منحصر به فاسد شدن 
یک یا چند محموله نیست؛ بلکه بحث بر سر ریشه های 
فساد اســت که سبب تحمیل خســارت بر بیت المال 
می شود و ما مصمم بر خشکاندن این ریشه ها هستیم.

وی با  اشاره به ورود مجدانه و پیگیرانه قوه قضائیه 

به موضوع ســاماندهی انبار های بنادر، گمرکات و اموال 
تملیکی و توقیفی و مســاعدت سایر قوا در این عرصه 
گفت: علی رغم اقدامــات صورت گرفته، هنوز در مقوله 
ساماندهی انبار ها با مشکلات و معضلاتی مواجهیم که 
این امر ناشــی از وجود فرآیند های دارای  اشکال است؛ 
لذا شــخصاً بازدید از بنادر استان مازندران را در دستور 
کار قــرار دادم تا اقدامات و تدابیری معطوف به هدف و 

مثمرثمر را در این عرصه اتخاذ کنیم.
رئیس  دســتگاه قضا تاکید کرد: متاســفانه شاهد 
هستیم در جایی که کشور به شدت به یک کالا نیاز دارد 
آن کالا در انبار ها فاسد می شوند؛ لذا ضرورت دارد معضل 
کالا هایی که در انبار های بنادر و گمرکات، متروکه و فاسد 
می شوند و برای آنها ارز تخصیص داده شده و بعضاً نیز 
در زمره نیاز های ضروری کشور می باشند و حتی امحای 

آنها هزینه زاست، با اقدامی عاجل و مدبرانه رفع گردد.
محموله وارداتی به گونه ای فاسد شده

 که حتی نمی شود نزدیک انبار شد
اژه ای با  اشاره به فاسد شدن بیش از دو هزار و ۹۰۰ 
تن ذرت در یکی از انبار های بندر امیرآباد مازندران گفت: 
از شــدت بوی نامطبوعی که از این محموله ذرت فاسد 
شده متصاعد می شود، به سختی می توان وارد انبار شد.

وی تصریح کرد: من بازدید از بنادر استان مازندران 
را در دســتور کار قرار دادم تا از نزدیک بررسی به عمل 
آورم که آیا وزارت صمت، اموال تملیکی، سازمان بازرسی 
و... درخصوص آن موضوعاتی که ما از سال قبل بر روی 
آنها اصرار داشتیم و آنها را پیگیری کردیم، به وظایف و 
تکالیــف خود عمل کرده اند یا خیر. اگر به وظایف خود 
عمل نکرده اند باید اقدامات عاجلی انجام گیرد تا از وارد 

آمدن خسارت به بیت المال جلوگیری شود.
رئیس قوه قضائیه بیان داشــت: بایــد تاکید کنم 
که وضعیت مشــاهده شــده در بنادر استان مازندران، 
وضعیت بسیار نابسامانی است و اصلا قابل قبول نیست 
که کالای مورد نیاز مردم وارد کشــور شود، مدت ها در 
انبار ها بماند و فاســد شود و بعد ها برای از بین بردن یا 
منتقل کردن آن برای سایر مصارف غیر از مصرف اولیه، 

کشور متحمل هزینه شود.
رئیس قوه قضائیه در ادامه بازدید خود از منطقه ویژه 
اقتصادی بندر امیرآباد، از برخی مخازن نگهداری گندم 

و روغن این بندر بازدید به عمل آورد.
کالا را نگه می دارند که ضرر مالی جبران شود

 اژه ای در ادامــه، در واکنــش بــه عــدم ترخیص
۷۰ هزار تن روغن که از اردیبهشــت سال گذشته وارد 
کشــور شــده، علی رغم اینکه روغن در زمره کالا های 
مورد نیاز مردم می باشــد، با خطاب قرار دادن مدیرکل 

غله استان مازندران اظهار داشت: بنابر اعلام مسئولان 
ذی ربط، علت عدم ترخیص محموله ۷۰ هزار تنی روغن، 
علی رغم نگهداری حدودا یک ســاله آن در مخازن بندر 
امیرآبــاد، انتظار اداره غله برای افزایش قیمت این کالا 
در کشور است؛ از سویی دیگر ماهانه مبلغ معتنابهی از 
ناحیه اداره غله ماهانه صرف نگهداشــت این محموله 
روغن می گردد که از این حیث نیز به بیت المال خسارت 
وارد می آید این موارد تحقیق و بررسی جدی می شود.

پس از بازدید از بندر امیرآباد واقع در شرق استان 
مازندران، رئیس قوه قضائیه با طی حدود ۱۷۰ کیلومتر 
به غرب این اســتان عزیمت کرد تا بازدیدی را از بندر 

نوشهر به عمل آورد.
دســتور کار اصلی در بازدید از بندر نوشهر نیز رفع 
معایب و معضلات موجــود در ورود و خروج کالا ها به 

این بندر بود.
در این بندر نیز، یکی از معضلات موجود، فاســد 
شدن محموله های ذرت و وضعیت نامناسب نگهداری 
آنها بود؛ بر اساس گزارش ها واصله و مشاهدات مستند، 
بالغ بر ســه هزار و ۷۰۰ تن ذرت از مردادماه سال ۹۹ 
در انبار های بندر نوشــهر موجود بوده که به سبب بالا 
بودن مقدار سمّ موجود در این محموله وارداتی، مجوز 
ترخیص آن از ناحیه اداره جات بهداشــت و استاندارد 
صادر نگردید و ماندگاری کالا موجب فاســد شدن آن 
شد؛ در حال حاضر نیز صاحبان کالا درخواست ترانزیت 
آن به کشــور ثالث برای سایر مصارف غیر از خوراکی 
را دارند، اما اداره اســتاندارد به دلیل امکان نشــت و 
ریختن ذرت ها در مسیر انتقال به کشور ثالث و فقدان 
سازوکار مناسب، تاکنون مجوز های لازم را صادر نکرده 
اســت و همین امر باعث ماندگاری این محموله فاسد 
در انبار و امکان ســرایت این فساد به سایر محموله ها 

را ایجاد کرده است.
رئیس قــوه قضائیه در جریان بازدید از این بخش با 
 اشاره به یکی از روند های آسیب زا و دارای اشِکال در امر 
ورود و خروج کالا ها به بنادر که سبب ماندگاری بالای 
آنها و به تبع آنها فســاد یا متروکه شدنشــان می شود، 
گفت: چرا اجازه داده می شود که مالکیت کالا های موجود 
در انبار های بنادر، دائما دســت به دست شود تا از این 
طریق، بهانــه و زمینه ای برای ماندگاری بیش از موعد 
کالا هــا در انبار های بنادر فراهم آید؟ چنانچه از ابتدای 
ورود کالا ها بــه بنادر، ضمانت های مقتضی از صاحبان 
کالا ها اخذ گردد، دیگر شاهد سهولت در تعویض مکرر 

مالکیت آنها نخواهیم بود.
در ادامــه بازدیــد میدانــی رئیس قــوه قضائیه از 
بخش های مختلف بندر نوشــهر واقع در غرب اســتان 
مازنــدران، رئیس قوه قضائیه به محــل مخازن روغن 
خوراکی این بندر رفت و مشــاهده کرد که بالغ بر ۱۰ 
هزار تن روغن خوراکی متعلق به شرکت بازرگانی دولتی 
ایران بیش از ۳۰۰ روز در مخازن بندر نوشهر مانده است؛ 
بنابر اظهارات مسئولان بندر، به دلیل پایین آمدن قیمت 
روغن نســبت به زمان خرید آن و عدم پرداخت هزینه 
انبارداری، شرکت مذکور تمایل به ترخیص کالا ندارد؛ 
حال آنکــه در صورت تخلیه این روغن ها، مخازن بندر 
نوشهر قابلیت حداقل ۱۰ مرتبه بارگیری در سال و کسب 

درآمد بیشتر را خواهند داشت.
رئیس قوه قضائیــه در جریان بازدید از این بخش، 
ســؤالات مهمی را از مسئولان مربوطه به ویژه متولیان 
شرکت دولتی صاحب ۱۰ هزار تن روغن خوراکی موجود 
در بندر نوشــهر مطرح کرد؛ از جمله اینکه آیا موضوع 
عدم تمایل این شرکت به فروش این محموله روغن به 
واسطه کاهش قیمت و به تبع آن عدم ترخیص، مقرون 
به صحت اســت یا خیر؛ رئیس قوه قضائیه در این رابطه 

دستور شفاف  سازی موضوع را صادر کرد.
موضوع دیگری که رئیس دســتگاه قضا د ر جریان 
بازدید از این بخش مورد تاکید قرار داد آن بود که این 
محموله روغن خوراکی که در ترخیص آن تعلل وجود 
دارد، چه میزان از فضای مخازن بندر نوشهر را به اشِغال 
خود درآورده و از این طریق مانع ورود محموله های دیگر 

برای پاسخگویی به نیاز های مصرفی کشور شده است.
مسئول مربوطه در پاسخ به این سؤال رئیس عدلیه 
گفت: در حالی که ما طی یک سال گذشته می توانستیم 
چندین کشتی روغن خوراکی را وارد بندر نوشهر کشور 
کنیم، ولی با وجود این محموله و اشِغال فضای مخازن 
توســط آن، یک سال اســت که از واردات روغن های 

خوراکی محروم شده ایم.
بخش پایانــی بازدید میدانی قاضی القضات از بندر 
نوشهر به پارکینگ خودرو های لوکس واقع در این بندر 

اختصاص داشت.
معضــل عمده در این بخــش، ناظر بر عدم تعیین 
تکلیف ۴۲ خــودرو لوکس با ماندگاری ۱۰ ســال در 
فضای باز است؛ دلیل توقیف اولیه تمامی این خودرو های 
لوکس، اجرای قانون ممنوعیت واردات خودرو های بالای 
۲۵۰۰ سی سی بوده است؛ البته تعدادی از این خودرو ها 

نیز در مرحله بعدی توسط سازمان امور مالیاتی به دلیل 
بدهکاری مالیاتی صاحبان خودرو توقیف شده اند.

رئیس دستگاه قضا در جریان بازدید از این بخش به 
این موضوع  اشاره کرد که فارغ از مسائلی که سبب توقیف 
این خودرو ها شــده است- که باید در جای خود مورد 
رسیدگی دقیق قرار گیرد- موضوع مهم در این قضیه، 
ماندگاری بالغ بر ۱۰ ساله  تعداد قابل توجهی خودروی 
توقیف شــده در پارکینگ و تحت شرایط جوی مختلف 
اســت که سبب وارد آمدن خسارت به آنها می شود لذا 
باید هرچه سریع تر در راستای تعیین تکلیف این خودرو ها 

اقدامات لازم صورت گیرد.
نظارت ویژه اژه ای بر روند رسیدگی به پرونده ای

 با موضوع اخلال در نظام اقتصادی 
خبر دیگر اینکه رئیس قوه قضائیه روز پنجشــنبه 
شخصاً در دادگستری کل استان مازندران حاضر شد تا 
بر روند رسیدگی به پرونده ای با موضوع اخلال در نظام 
اقتصادی کشور از طریق فروش آرد های یارانه ای در بازار 

آزاد، نظارت کند.
طبق توضیحات و گزارش هایی که در این جلسه از 
ناحیه مقامات قضایی استان مازندران و بازپرس پرونده 
ارائه شــد، دو متهم پرونده، در مقام صادرکننده حواله 
از ناحیه یک شــرکت خصوصی، آرد ها را به واحد های 
خبازی تخصیص می دادند و در این اثناء با مشــارکت 
متهمین دیگر، مبادرت بــه صدور حواله های صوری و 
غیرواقعی و مکرر، می کردند تا بتوانند بخشی از آرد های 

تخصیص یافته را در بازار آزاد به فروش برسانند.
در ابتدای جلســه مزبور، رئیس قوه قضائیه پس از 
اســتماع گزارش ها و توضیحات دادستان مرکز استان 
مازندران و بازپرس پرونده فوق الذکر که با موضوع اخلال 
در نظام اقتصادی کشور از طریق فروش آرد های یارانه ای 
در بازار آزاد تشکیل شده است، دستور حضور مدیرکل 

غله استان را در جلسه صادر کرد.
پــس از حضور مدیرکل غله مازندران در جلســه، 
رئیس قوه قضائیه سؤالاتی را درخصوص ابعاد این پرونده 
و ســازوکار های نظارتی اداره غله بر انبار های فرعی آرد 
که توسط یک شــرکت خصوصی اداره می شود، از وی 

مطرح کرد.
بنا بر گفته مدیرکل غله مازندران، سهمیه مصرفی 
آرد در این اســتان، ماهانه حدود ۳۰ هزار تن است که 
فقط در شهرستان ساری، ۱۳ هزار کیسه مغایرت میان 
خروجی کارخانه آرد و میزانِ تعلق گرفته به واحد های 
خبازی، گزارش شده است البته این مغایرت ها علاوه بر 
ساری در سایر شهرستان های استان مازندران از جمله 

سوادکوه و قائمشهر نیز وجود داشته است.
در اثناء توضیحات مدیرکل غله مازندران، رئیس قوه 
قضائیه این ســؤال را از وی مطرح کرد که سازوکار های 
نظارتــی اداره غله بر عدم تطابــق و مغایرت خروجی 
کارخانه های آرد با میزان تعلق یافته به واحد های خبازی، 
چیست؟ مدیرکل غله مازندران در پاسخ مدعی شد که 
در طول سال گذشته، سه گزارش ناظر بر مغایرت ها را 
به دستگاه نظارتی ارسال کرده است و این کار را علی رغم 
نداشــتن شأن و مسئولیت نظارتی انجام داده است؛ در 
این  جا رئیس دستگاه قضا به این مسئول اجرایی متذکر 
شد که موظف و مکلف به نظارت بر زیرمجموعه خود و 
پیگیری مغایرت ها در میزان آرد موجودی در کارخانه ها 
با سهمیه تخصیص یافته به واحد های خبازی بوده است.

در ادامه جلسه  مزبور، رئیس قوه قضائیه به مدیرکل 
غله مازندران اعلام کرد که فهرســت تمامی گزارش ها 
ارسالی خود به دســتگاه های نظارتی را ایفاد گرداند تا 
مشخص شود آیا نسبت به فسادی که در زیرمجموعه اش 
رخ داده، پیگیری های مقدماتی را صورت داده اســت یا 

خیر؟
در ادامه جلســه، رئیس قوه قضائیه تصریح داشت 
کــه این پرونده قابل تقلیل به تخلفی تعزیراتی و مقوله 
»توزیعِ خارج از شبکه« نیست؛ بلکه اتفاق رخ داده، یک 
فساد و خیانت اســت و در قبال موضوعی رخ داده که 
مستقیماً مرتبط با سفره و معیشت مردم است، لذا باید 
با نهایت اهتمام و جدیت مورد رسیدگی و صدور احکام 

بازدارنده قرار گیرد.
اژه ای بر این نکته نیز تصریح داشت که این پرونده 
نمی تواند صرفاً منحصر به اقدامات دو فردِ صادرکننده 
حواله در یک شرکت خصوصی باشد بلکه باید به قصور ها 

و تقصیرات افراد دیگر نیز توجه شود.
البته ذکر این نکته نیز ضروری است که بازه زمانی 
که فساد و اخلال فوق الذکر به وقوع پیوست مربوط به 
اردیبهشت تا دی ماه ۱۴۰۱، یعنی زمان قبل از آغاز طرح 

هوشمند سازی یارانه آرد و نان، بوده است.
شایان ذکر است، رئیس قوه قضائیه پس از بررسی 
ابعاد و زوایای مختلف این پرونده  ناظر بر اخلال در نظام 
اقتصادی کشور، در اقدامی بدیع در جلسه بازپرسی آن 
نیز حضور یافت تا اجمالاً روند بررسی اتهامات متهمان 

پرونده مزبور را مورد نظارت قرار دهد.

امام جمعه موقت تهران با بیان اینکه 
باید با عقلانیــت و هنرمندی وارد میدان 
شویم، ادامه داد: با تطهیر مظاهر عمومی از 
فساد، اهتمام بر رونق پایگاه های ذکر الهی 
و مساجد، تقویت انسجام نیروهای مومن با 
تاکید بر سازمان های بسیج، اصلاح روش ها 
به ویژه در آمــوزش و پرورش، صیانت و 
تقویت سازماندهی ها و تشکل های مومنانه، 
مبارزات  یــاس آور،  مدیریت های  تغییر 
عبرت آموز با مظاهر فساد اقتصادی و رفع 
تهمت از نظام و اصلاح ســاختار اداری و 
بهبود معیشــت عمومی باید کاری کنیم 
که دشــمن در برنامه خود موفق نشود و 
این کارهــا از جمله اقدامات جدی نظام و 

دولت ماست.
محمدجواد والمســلمین   حجت الاســلام 
حاج  علی اکبری در خطبه های نماز جمعه تهران 
با  اشاره به رونمایی از موشک »فتاح« بیان کرد:  
اتفاق بزرگی که این هفته افتاد  باعث چشــم 
روشنی مومنان شد و طوفانی از هراس به جان 
دشــمنان  انداخت. باید از دانشــمندان رشید 
و مجاهد در ســپاه پاســداران انقلاب اسلامی 
امیدآفریــن ملی را  که جدیدتریــن محصول 
رونمایی کردند و موجب چشم روشنی مومنان و 
هراس آمریکایی ها و رژیم صهیونیستی شدند و 

امنیت منطقه را ارتقا دادند، تشکر کنیم.
به گزارش تســنیم، وی افــزود: همچنین 
تشکر و تقدیر ویژه از رهبر انقلاب داریم که ۳۳ 
ســال است که از کنار مضجع امام عالیقدرمان، 
امام خمینی کبیر را برای مردم روایت می کنند. 
روایت های ۱۴ خردادی رهبر انقلاب از منش و 
مکتب امام، ناب ترین، صادقانه ترین، عمیق ترین و 
جامع ترین روایت  از امام راحل است. رهبر انقلاب 
ترجمان علمی و عینی امام امت است و شاگرد 
اول مکتب امام خمینی است که همواره از سال 
۱۳۳۷ تاکنون در این صراط مســتقیم مردم را 
هدایت کردند. امیدواریم در بیان و شــخصیت 
امام حاضر انقلاب، امام راحل را بهتر بشناسیم.

حجت الاسلام والمسلمین حاج  علی اکبری 
خاطرنشــان کرد: در همه این ســال ها اگر به 
یــاد بیاوریم در ســخت ترین صحنه ها آنچه به 
فریــاد ملت ما رســید ایمان و امیــد آنها بوده 
اســت. روزهایی که تعــدادی  اندک بودیم و در 
خفقان مرگبار پــس از تبعید امام در مرگ آباد 
رژیم ستمشــاهی، نور ایمان بود که مجاهدان و 
مومنان را در گوشه زندان ها و تبعید گاه ها امیدوار 

نگه می داشت.
امــام جمعه موقت تهــران گفت:  در توقف 
یــک لشکر پشــت یک میــدان پــر از موانع 
ناشــناخته و عبور از اروند نــاآرام و در حملات 
بی رحمانه شــیمیایی به سردشت مظلوم و در 
اردوگاه های اســارت، در لحظات سرنوشت ساز 
حلب، خان طومان و دمشــق و ســامرا در برابر 
داعش های وحشــی و در لحظات سرنوشت ساز 
موشــکی و هسته ای و در جنگ های ۳۳ روزه و 
۲۲ روزه و در جریان فتنه  آمریکایی سال ۸۸ و 

صدها معرکه سخت و گردنه های دشوار ۴۴ ساله 
گذشته آنچه که ما را موفق و پیروز کرد چیزی 
نبود جز ایمان به خدا و امید به وعده های الهی 
کــه در امام راحل و امــام حاضر و مجاهدان ما 

تجلی داشته است.
وی اظهار داشت: دشمن بیشتر از هر زمانی 
دیگر شــبیخون فرهنگی علیه ملت ایران را در 
دســتور کار دارد و اتاق های فکر شیطانی خود 
را در ایــن زمنیه فعال کرده اســت. در زمینه 
ایمان گســترش نحله های شــیطانی و مسابقه 
تجمل گرایی و تضعیف پایگاه های دین و ایمان، 
کاهش عفت و حیای عمومی و گســترش فساد 
و فحشــا و عادی سازی  بی عفتی در دستور کار 

دشمنان قرار گرفته است.
حجت الاسلام والمسلمین حاج  علی اکبری 
بــا بیان اینکه باید با عقلانیت و هنرمندی وارد 
میدان شویم، ادامه داد: با تطهیر مظاهر عمومی 
از فساد، اهتمام بر رونق پایگاه های ذکر الهی و 
مساجد، تقویت انسجام نیروهای مومن با تاکید 
بر سازمان های بسیج، اصلاح روش ها به ویژه در 
آموزش و پرورش، صیانت و تقویت سازماندهی ها 
و تشکل های مومنانه، تغییر مدیریت های یاس آور، 
مبارزات عبرت آموز با مظاهر فساد اقتصادی و رفع 
تهمت از نظام و اصلاح ســاختار اداری و بهبود 
معیشت عمومی باید کاری کنیم که دشمن در 
برنامــه خود موفق نشــود و این کارها از جمله 

اقدامات جدی نظام و دولت ماست.
بهینه سازی و مدیریت مصرف در کشور

 نیازمند هماهنگی و تمرکز دولت و مجلس است
مالک شریعتی  نیاسر، سخنگوی کمیسیون 
انرژی مجلس شورای اسلامی در سخنرانی پیش 
از خطبه های نماز جمعه گفت: ماجرای قرارداد 
کرســنت و حواشی پیرامون آن فرصت دیگری 
می طلبد تا درباره آن صحبت شــود، اما دولت و 
معاونت حقوقی ریاست جمهوری تلاش کردند و 
خوشبختانه ساختار شکایت چند میلیارد دلاری 

علیه ایران با تدبیر خوب دولت فروپاشید.
به گــزارش فارس، وی در بخش دیگری از 
ســخنان خود خاطرنشان کرد: در حوزه تقنین 
بحث بسیار مهمی که اتفاق افتاد این بود که اگر 
بخواهیــم ناترازی ها را در بخش مصرف، به ویژه 
در حوزه خانگی مدیریت کنیم باید اقدامی شود 

که به عامه مردم فشــاری وارد نشود و طبقات 
ضعیف تر جامعه و الگوی مصرف را حمایت کنیم، 
اگر قرار است تعرفه ها مدیریت شود، فقط برای 
پرُمصرف   ها و کسانی که به ضرورت های مدیریت 

انرژی توجه ندارند، تعرفه ها گران تر شود.
افزود: خوشبختانه مجلس  شریعتی  نیاسر 
ورود و نظــام افزایــش پلکانــی را در تعرفه ها 
تصویب کرد و یکی از دستاوردهایی که مختص 
این مجلس اســت و دولت به خوبی آن را اجرا 
می کند، رایگان شدن تعرفه آب، برق و گاز برای 
خانوارهای تحت پوشش در سطح الگوی مصرف 
اســت که در حال انجام است و برای کسانی که 
زیر الگو، مصرف می کنند، تعرفه افزایش نیافته 
و فقط در حوزه پرُمصرف ها در حال اتفاق است.

انرژی مجلس گفت:  سخنگوی کمیسیون 
برای تولید هم کارهایی انجام شده است، از جمله 
مهم ترین آنها ایجاد حســابی در سرمایه گذاری 
بالادستی نفت و گاز کشور است که در مصوبات 
 بودجه امســال در تبصره یک آمده اســت که
۹۵ هزار میلیارد تومان از منابع داخلی شرکت های 
تابعه وزارت نفت برای ســرمایه گذاری و تأمین 
منابع داخلی برای افزایش تولید در کشور اتفاق 
می افتد، برای اولین بار اســت که گفته می شود 
که این منابع نباید هزینه جاری شود، بلکه باید 

در حوزه سرمایه گذاری مصرف شوند.
شریعتی  نیاســر خاطرنشان کرد: در حوزه 
مدیریت مصرف هم برای نخستین اقدام جهت 

تقویت این حوزه و تقویت قوانین قبلی حساب 
بهینه  سازی مصرف انرژی با سرمایه اولیه ۳۰ هزار 
میلیارد تومان در بودجه امسال پیش بینی شد 
که منبع اولیه خوبی برای طرح های بهینه  سازی 

مصرف انرژی در کشور است.
انرژی مجلس گفت:  سخنگوی کمیسیون 
زمان کمــی داریم، طی ۴،۵ ســال آینده باید 
بتوانیم به نقطه ای برگردیم که سیاست های کلی 
ابلاغی رهبر معظم انقلاب در ۱۰ سال گذشته 
برای ما ترسیم کرده بود، طبق سیاست های کلی 
برنامه های پنجم و ششم توسعه قرار بوده که طی 
۱۰ سال شــدت مصرف انرژی کشور به نصف 

کاهش یابد که متأسفانه در آن موفق نبودیم.
وی با بیان اینکه ما زمان و فرصت افزایش 
بهره وری داریم، افزود: نکته دیگر اینکه سرعت 
نتیجه دهی در حوزه مدیریت مصرف بالاتر است، 
برای سرمایه گذاری در نیروگاه و پالایشگاه و برای 
افزایش ظرفیت تولید سه تا پنج سال زمان نیاز 
است، اما بهینه  سازی مصرف، در کمتر از یک سال 
می تواند دستاوردهای زیادی داشته باشد و هزینه 
کمتری می خواهد؛ یک ریال سرمایه گذاری در 
حوزه مدیریت مصرف، دو برابر سرمایه گذاری در 
حوزه های افزایش تولید دستاورد خواهد داشت.
ســخنگوی کمیسیون انرژی مجلس اظهار 
داشــت: برای این کار هیچ نیــازی به خارج از 
کشور نیســت، چه در فناوری و چه در نیروی 
انسانی و چه در منابع مالی و چه در تجهیزات، 
همه آنچه که برای مدیریت مصرف نیاز است در 

داخل وجود دارد.
شریعتی  نیاسر گفت: ابعاد ماجرا چیست؟ به 
دلیل کم بودن فرصت خلاصه عرض می کنم که 
اگر همه ورودی انرژی کشور را معادل نفت خام 
در نظر بگیریم می شود ورودی سالانه انرژی در 
کشور که حدود سه میلیارد بشکه نفت خام است؛ 
در کمترین برآوردها حداقل ۲۵ درصد اتلاف و 
عدم بهره وری داریم که اگر آن را حساب کنیم، 
حداقل ۶۰ میلیارد دلار فرصت بهره وری انرژی 
در کشور است که دو سوم آن برای حوزه تولید 

و یک سوم آن برای حوزه مصرف است.
وی اظهار داشــت: جبران عقب ماندگی ها 
بــا کارهای معمولی صورت نمی گیرد، این را به 
عنوان گزارش خدمــت عزیزان عرض می کنم، 
دولت کارهای بسیار خوبی انجام می دهد مجلس 
نیز مصوبات بسیار خوبی در حوزه تأمین منابع 
مالی و تدوین طرح های مدیریت مصرف داشته 
است، اما در تولید مدیریت یکپارچه داریم و در 

مصرف پراکنده ایم.
عضو کمیسیون انرژی مجلس تصریح کرد: 
مردم الحمدلله بیشترین همراهی را داشته اند، چه 
در حوزه گاز و چه در حوزه برق و به حول و قوه 
الهی این کار را هم ادامه خواهند داد، مسئولیت 
ما چه در مجلس و چه در دولت این است که این 
کارها را متمرکز پیش ببریم، تجربه به ما نشان 
داده است اگر همت مسئولان با حمایت و اراده 
مردم همراه شود این مشکلات حتما قابل رفع 

است و ان شاءالله نتیجه خواهد داد.

خطیب جمعه تهران:

باید با عقلانیت و هنرمندی
فضای عمومی را از مظاهر فساد تطهیر كنیم
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اینکه برخی  بیان  با  ســخنگوی دولت 
بانک ها به ویــژه بانک های خصوصی، نه تنها 
از دستورات تمکین نمی کنند بلکه در حوزه 
کلان اقتصاد هم بد عمل می کنند، یادآور شد: 
بسیاری از تورم ها در اقتصاد ایران نتیجه این 

عملکرد بد و تخلفات برخی بانک هاست.
علی بهادری جهرمی روز پنجشنبه در نشستی 
سه ساعته با جمعی از بانوان کارآفرین در پاسخ به 
برخی انتقادها از عملکرد بانک ها در ارائه تسهیلات 
بانکی به کارآفرینان، حمایت مالیاتی، بیمه ای و ارائه 
تسهیلات را سه گانه حمایتی دولت از کارآفرینان 
عنوان کرد و افزود: در این زمینه مشکلاتی وجود 
دارد و برخــی بانک ها از مصوبات و قوانین تمکین 
نمی کنند که برنامــه ای برای برخورد با بانک های 

متخلف در نظر گرفته شده است.
وی بــا یادآوری اینکه برخــی بانک ها به ویژه 
بانک های خصوصی، نه تنها از دســتورات تمکین 
نمی کنند بلکه در حوزه کلان اقتصاد هم بد عمل 
می کنند، یادآور شد: بسیاری از تورم ها در اقتصاد 
ایــران نتیجــه این عملکرد بــد و تخلفات برخی 

بانک هاست.
بهــادری جهرمی این نکتــه را هم گفت که 
دولت برای حل کارشــکنی  بانک ها برنامه جدی 
دارد و امســال تدابیری اتخاذ شده تا با چند بانک 
مخرب خصوصی، برخورد جدی صورت بگیرد که 

یک مورد از آنها هم اقدام شده است.
وی اظهار داشت: طرح مجلس درخصوص بانک 
مرکزی که دولت گذشــته با آن مخالف بود، مورد 
موافقت و حمایت دولت سیزدهم قرار گرفت و در 
مجلس تصویب شــد؛ با تصویب نهایی این طرح، 
قدرت زیادی به بانک مرکزی داده می شــود تا از 
تخلف بانک ها جلوگیــری کند که امید می رود با 

اجرای آن شاهد تحول در بانکداری باشیم.
سخنگوی دولت در پاسخ به پیشنهادی برای 
پیگیری  اشتغال بانوان در یک ساختار جدید، افزود: 
دولت ساختار مرتبط با حوزه زنان را درون خود دارد 
و اگر پیشنهاد ارائه شده مبنی بر تشکیل مجموعه 
مردمــی هســت، دولت می توانــد از آن حمایت، 

پشتیبانی و تسهیل گری کند.
وی یادآور شد: تشکیل مجموعه های هم افزا و 
هماهنگ کننده از بانوان که از کسب وکار یا فعالیت 
بانوان حمایت کننــد، می تواند آثار مثبت فراوانی 
داشته باشــد. این مجموعه می تواند در قالب یک 
ســازمان مردم نهاد که از وزارت کشور مجوز اخذ 
نماید یا سایر قالب های موجود مردمی، فعالیت کند.

دبیر هیئت دولت در مورد پیشــنهادات برای 
ارائــه زمین به کارآفرینان برای کاهش هزینه های 
تولید گفت: این پیشنهاد بسیار خوبی برای کاهش 
هزینه های تولید که باید سازوکارهای اجرایی برای 

آن طراحی شود.
سخنگوی دولت یکی از راهکارها را از طریق 
مولد سازی دارایی های دولت عنوان کرد که بتوان 
با تغییر کاربری امکان بخشــی از این مشــکل را 

حل کرد.
وی با  اشــاره به اهمیت حوزه زنان و خانواده 

برگــزاری چنین نشســت هایی را فرصتی مغتنم 
برای دولت برشــمرد و بیان کرد: ســال گذشته 
نیز جلسات تخصصی با نخبگان برگزار شد که به 
تقویت و تسریع در تصویب دو آیین نامه حمایت از 
نخبگان ایرانی و حمایت از نخبگان غیر ایرانی و یک 
تفاهم نامه دفتر هیئت دولت با بنیاد ملی نخبگان 

منجر شد و هر سه اجرایی شدند.
دبیر هیئت دولت در پاسخ به نکات کارآفرینان 
در مورد فرآیند اخذ مجوز کســب وکار اظهار کرد: 
دولت سیزدهم در حوزه صدور مجوزها با تأسیس 
درگاه ملــی مجوزها یک انقلاب انجام داد و حدود 
۴۰۰ هزار مجوز از طریق این درگاه تاکنون صادر 
شده است. البته امکان دارد در عمل مشکلاتی وجود 
داشــته باشد که تلاش می شود با شناسایی و رفع 
این مشکلات با کمک کارآفرینان، موانع از سر راه 

شروع کسب وکارها برداشته شود.
برنامه دولت برای رساندن پایه مالیاتی

به ۱۵ درصد
بهادری جهرمی با بیان اینکه دولت سیزدهم 
در حوزه مالیات، نگاه  حمایتی نســبت به کسب و 
کارها و به ویژه کسب و کارهای کوچک دارد، گفت: 
دولت سیزدهم برای نخستین بار پایه مالیاتی را پنج 
درصد در سال اول و ۲ درصد در سال دوم کاهش 
داد به طوری که پایه مالیاتی که تا پیش از این ۲۵ 

درصد بود، امسال ۱۸ درصد است.
وی هدف دولت را کاهش پایه مالیاتی دانست 
و این نکته را گفت که تلاش می شود این میزان به 

تدریج به ۱۵ درصد برسد.
ســخنگوی دولت همچنین از پیشــنهادات 
ارائه شده برای ارائه مشوق مالیاتی برای تسهیل 
در کارآفرینــی برای اقشــار آســیب پذیر بانوان 
همچون زنان سرپرست خانوار یا معلول استقبال 
کرد و افــزود: لایحه اصلاح قانــون مالیات های 
مستقیم در کمیســیون اقتصادی دولت در حال 
جمع بندی اســت و می توان این پیشنهادها را به 

لایحه دولت افزود.
دبیر هیئت دولت در پاسخ به سؤالی درخصوص 
برنامه های دولت برای حمایت بیمه ای از کســب 
و کارهــا، رویکرد دولت را حمایــت از این موارد 

عنوان کرد.
حمایت از کسب وکارهای آسیب دیده

اولین رسالت کارگروه اقتصاد دیجیتال
بهــادری جهرمــی در مــورد حمایــت از 
کسب وکارهای مجازی آســیب دیده در ماه های 
گذشــته نیز یادآور شد:  نخستین رسالت کارگروه 

اقتصاد دیجیتال دولت این موضوع است.
سخنگوی دولت گفت: با توجه به اهتمام جدی 
که برای رفع مشکلات موجود در بین اقشار مختلف 
مردم و مســئولان وجود دارد، من بسیار به آینده 
کشور امیدوار هستم؛ ولی می دانم که ساختن آینده 

خوب نیازمند تلاش بسیار است.
به گزارش ایرنا، در این نشست که بیش از سه 
ســاعت به طول انجامید، جمعی از زنان کارآفرین 
کشور دغدغه ها، مشکلات و مسائل مدنظر خودشان 

را در حضور سخنگوی دولت بیان کردند.

سخنگوی دولت در دیدار با بانوان کارآفرین:
بسیاری از تورم ها نتیجه عملکرد بد

و تخلفات برخی بانک هاست

همدان- خبرنگار کیهان:
استاندار همدان با بیان اینکه امروز زنده 
نگه داشتن نام و یاد شهدا برای همگان یک 
تکلیف و ضرورت اســت گفت: آشنایی نسل 
امروز با سبک زندگی شهدا، آنها را از آسیب ها 

ایمن می سازد.
علیرضا قاسمی فرزاد در جلسه شورای هماهنگی 
حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع مقدس اســتان 
همــدان با بیان اینکه تا چند ماه آینده اســتان در 
آســتانه برگزاری دومین کنگره شهداســت افزود: 

خدمت به شهدا را باید برای خود افتخار بدانیم.
وی افزود: شرایط را باید به گونه ای فراهم کنیم 
تا همه دانش آموزان از باغ موزه دفاع مقدس همدان 
که یادگار سردار رشید اسلام »حاج حسین همدانی« 

است، بازدید داشته باشند. 

اســتاندار همدان بــا تاکید بــر اینکه حضور 
دانش آموزان در باغ موزه دفاع مقدس باید به عنوان 
امر مهم در دســتور کار باشــد اظهار داشــت: بعد 
از بازدید از این مکان مقــدس، خود دانش آموزان 
می توانند به عنوان مُبلغ در مدرسه، سیره  شهدا را 

برای دوستان خود تبلیغ کنند.
وی با بیان اینکه نباید از ظرفیت بالای گروه های 
جهادی در این امر مهم غافل شد تصریح کرد: باید 
حداکثر بهره وری را از این نیروهای مخلص در همه 

زمینه ها داشته باشیم.
قاســمی فرزاد با اشاره به ظرفیت های بسیار باغ 
موزه دفاع مقدس همدان، گفت: این مکان نه موزه 
بلکه مکانی مقدس به شمار می آید زیرا به تعبیر امام 
راحل شهدا امامزادگان عشقند از این رو در حفظ و 

نگهداری این مکان باید دقت شود.

استاندار همدان: 

زنده نگه داشتن نام و یاد شهدا
برای همگان یک تکلیف است

 معاون اول رئیس جمهور در نشســتي
سه ســاعته با ۱8 نفر از مدیران و فعالان 
کسب و کارهاي بزرگ دیجیتال در کشور، به 
بررسي مسائل و مشکلات این حوزه پرداخت 
و رویکرد دولت سیزدهم به اقتصاد دیجیتال 

را نگاهي فرصت محور و تحول ساز خواند.
دکتــر محمد مخبر در این نشســت گفت: 
کســب و کارهاي اینترنتــي و اقتصاد دیجیتال 
بزرگ ترین ســهم را در کمک به دولت براي حل 

مسائل مردم دارند.
وي با  اشاره به مزیت هاي کشور از جمله رتبه 
اول انرژي دنیا، ظرفیت هاي کشاورزي و معدني و 
دسترســي به دریا و سواحل تأکید کرد: ظرفیت 
بالاي اقتصاد دیجیتال در رشد تولید ناخالص داخلي 
قابل مقایسه با هیچ یک از ظرفیت هاي طبیعي و 
جغرافیایي کشور نیست چرا که همه آن ظرفیت ها 
نیز مي تواند در خدمت اقتصاد دیجیتال قرار گیرد.
معاون اول رئیس جمهور نیاز به سرمایه گذاري  
اندک اولیه، سرعت بازگشت بالاي سرمایه، بهره وري 
بــالا و محور بودن نیروي انســاني را از مهم ترین 
خصوصیت هاي اقتصاد دیجیتال برشمرد و گفت: 
اقتصاد دیجیتال تاکنون در تولید ناخالص داخلي 
کشــور سهمي ۷ درصدي داشته است و توجه به 
سهم بالاي این حوزه در اقتصاد کشورهاي پیشرفته 
و سایر نقاط جهان نشانگر آن است که به اهمیت و 

ظرفیت بالاي این بخش توجه نشده است.
مخبر در این جلسه که با حضور وزیر ارتباطات 
و فناوري اطلاعات، دبیر شوراي عالي فضاي مجازي 
و مدیران سکوهاي اینترنتي و فعالان حوزه اقتصاد 
دیجیتال و کسب و کارهاي دیجیتالي برگزار شد، 

خاطرنشان کرد: فرصت هایي که دولت سیزدهم 
براي توسعه زیست بوم اقتصاد دیجیتال در داخل و 
همچنین براي بین المللي شدن ایجاد کرده، کم نظیر 
است. سیاست خارجي دولت سیزدهم و افزایش 
روابط با کشورهاي همسایه و منطقه، عضویت در 
سازمان همکاري هاي  شــانگهاي و نقش پررنگ 
ایران در بریکس فرصتي فوق العاده براي سکوهاي 
اینترنتي و کسب و کارهاي دیجیتال براي بازاریابي، 
بازارسازي و حضور در اقتصاد کشورهاي همسایه و 
منطقه ایجاد کرده است. بنابراین کسب و کارهاي 
دیجیتال در کشور نه به  اشباع بلکه براي بین المللي 

شدن به بلوغ رسیده اند.
معــاون اول رئیــس جمهــور تاکیــد کرد: 
پلتفرم هاي اینترنتي باید علاوه بر سرمایه گذاري 
در تربیت نیــروي انســاني، در زمینه آموزش و 
تربیت نیروي انساني بین المللي و توسعه بازارهاي 
جهاني فعالیتي بیش از گذشــته داشته باشند و 
دولــت کاملا آمادگي دارد در این زمینه همکاري 
و تنظیم گري هاي لازم را به شرکت هاي اینترنتي 

ارایه دهد.
مخبر با قدرداني از کسب و کارها و سکوهاي 
اینترنتي در کمک به دولت در طول دو سال گذشته 
به ویژه در زمینه تأمین و توزیع کالاهاي اساسي و 
حل مشکلات حمل ونقل و اقامتي مردم به ویژه در 
دوران اربعین حســیني افزود: وزارت ارتباطات و 
فناوري اطلاعات با تشکیل کارگروه ویژه اقتصاد 
دیجیتال و مصوبات و لایحه هاي حمایتي از کسب 
و کارهاي اینترنتي و فعالین حوزه اقتصاد دیجیتال 
نشان داده است که عزمي راسخ براي تحقق اهداف 

دولت و فعالین این حوزه دارد.

مخبر:
دولت براي توسعه زیست بوم اقتصاد دیجیتال 

فرصت هاي كم نظیري ایجاد كرده است


